



СЕРТИФИКАТ

Настоящим удостоверяется, что система менеджмента качества

ТОО "SIGMA PLUS VO"

11 микрорайон, 1, офис 5, Актау, 130000, Республика Казахстан

была проверена и признана соответствующей требованиям стандарта

ISO 9001:2015

в отношении монтажа, наладки, технического обслуживания средств мобильной, телекоммуникационной связи (подвижной радиосвязи); монтажа, выполнения пуско-наладочных работ, ремонта и берегового технического обслуживания радиооборудования ГМССБ и радионавигационного оборудования; поставки и продажи профессиональных радиопередающих средств связи и радиорелейного оборудования от мировых производителей, включая морское и спутниковое оборудование

№: 25.1045.026

Дата начала действия сертификата: 23.10.2025 г.

Номер редакции: 1

Дата окончания действия сертификата: 18.11.2028 г.

Номер выпуска: 6

Дата начала первого сертификационного цикла: 19.11.2010 г.

Дата окончания предыдущего сертификата: 18.11.2025 г.


А.В. Владимирцев
Генеральный директор Ассоциации
по сертификации "Русский Регистр"

Приложение является неотъемлемой частью сертификата. Действие сертификата распространяется только на площадки компании, указанные в настоящем сертификате. Сертификат теряет силу в случае невыполнения условий сертификации (<http://www.rusregister.ru/doc/004.00-105.pdf>).



Реестр сертификатов
<https://rusregister.ru/>



CERTIFICATE

This is to certify that the Quality Management System of

"SIGMA PLUS VO" LLP

1, 11th microdistrict, office 5, 130000, Aktau, Republic of Kazakhstan

has been assessed and found to be in accordance
with the requirements of

ISO 9001:2015

in respect of installation, adjustment, maintenance of means of mobile and telecommunication communication (mobile radio communication) technical operation of networks and communication lines installation, making commissioning, repair and shore-based maintenance of GMDSS equipment and radio-navigation equipment deliveries and sales of professional radio-transmitting equipment of communication and the radio relay equipment from global manufacturers, including sea and satellite equipment

No: 25.1045.026

Certificate Issue date: 23.10.2025

Revision number: 1

Certificate expiry date: 18.11.2028

Issue number: 6

Original date of the first certification cycle: 19.11.2010

Previous certificate expiry date: 18.11.2025


A. Vladimirtsev
Director General of Certification
Association "Russian Register"

The annex is an integral part of the certificate. The certificate covers only those sites of the company which are stated in this certificate. This certificate becomes invalid if conditions of certification are not fulfilled (<http://www.rusregister.ru/doc/004.00-105.pdf>).



Register of certificates
<https://rusregister.ru/>



СИСТЕМА СЕРТИФИКАЦИИ РУССКОГО РЕГИСТРА
RUSSIAN REGISTER CERTIFICATION SYSTEM



Приложение к Сертификату
№ 25.1045.026
от 23.10.2025 г.
бланк № 01-021933

**Область сертификации системы менеджмента
ТОО "SIGMA PLUS VO"**

1. Виды деятельности: монтаж, наладка, техническое обслуживание средств мобильной, телекоммуникационной связи (подвижной радиосвязи); монтаж, выполнение пуско-наладочных работ, ремонт и береговое техническое обслуживание радиооборудования ГМССБ и радионавигационного оборудования; поставка и продажа профессиональных радиопередающих средств связи и радиорелейного оборудования от мировых производителей, включая морское и спутниковое оборудование.
2. Требования п. 8.3, 8.5.1 f ISO 9001:2015 не применимы к области сертификации СМК.

Генеральный директор Ассоциации
по сертификации "Русский Регистр"

А.В. Владимирцев

СИСТЕМА СЕРТИФИКАЦИИ РУССКОГО РЕГИСТРА
RUSSIAN REGISTER CERTIFICATION SYSTEM



**Annex to the Certificate
№ 25.1045.026
of 23.10.2025
registration form № 01-021934**

**Certification scope of management system of
"SIGMA PLUS VO" LLP**

1. Kinds of activity: installation, adjustment, maintenance of means of mobile and telecommunication communication (mobile radio communication) technical operation of networks and communication lines installation, making commissioning, repair and shore-based maintenance of GMDSS equipment and radio-navigation equipment deliveries and sales of professional radio-transmitting equipment of communication and the radio relay equipment from global manufacturers, including sea and satellite equipment.
2. The requirements of p. 8.3, 8.5.1 f ISO 9001:2015 are not applicable to the certification scope of QMS.

Director General of Certification
Association "Russian Register"

A. Vladimirtsev